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بازیگر فیلم »لامینور« گفت: کار با داریوش 
مهرجویی همواره برایم لذتبخش بوده است، فیلمنامه 
»لامینور« هم اتفاقی جذاب برای من بود زیرا حرف 
تازه ای برای گفتن داشت و من بعداز خواندن آن 
تصمیم گرفتم که در کنار مهرجویی بوده و در این 
فیلم سینمایی به ایفای نقش بپردازم. علی نصیریان 
درباره حضورش در فیلم سینمایی »لامینور« افزود: 
همواره همکاری با داریوش مهرجویی برای من 
لذتبخش بوده و طی سال ها عمر و زندگی در کنار وی 
همیشه چیزهای زیادی بین ما به عنوان درس زندگی 
و تجربه رد و بدل شده است. وی در همین رابطه 
ادامه داد: فیلمنامه »لامینور« اتفاقی جذاب برای من 
بود زیرا حرف تازه ای برای گفتن داشت و من بعد از 
خواندن آن تصمیم گرفتم که در کنار مهرجویی بوده 
و در این فیلم سینمایی به ایفای نقش بپردازم. بازیگر 
فیلم »لامینور« درباره این فیلم سینمایی اضافه کرد: 
»لامینور« زبان و جهان مهرجویی را با خود به همراه 
دارد، دغدغه های وی همیشه مختص خودش بوده 
و دوست دارد تا جهان خودش را به روایت تصویر 
بکشد، لامینور هم اینگونه فیلمی است که دنیای 
جالب و غیرتکراری را به مخاطب ارائه می کند. وی 
درباره احتمال موفقیت »لامینور« در گیشه سینما 
اظهارکرد: واقعیت امر در این سن گیشه و میزان 

فروش فیلم درجه اولویت من نیست، باید در اثری 
بازی کنم که مرا به چالش بیندازد، البته با وجود 
سال ها کار این اتفاق خیلی سخت رخ می دهد به 
همین دلیل بود که »لامینور« را پذیرفتم زیرا برای من 
هم تازگی داشت. نصیریان در همین رابطه تاکیدکرد: 
به هر نحو فیلم »لامینور« ساخته داریوش مهرجویی 
است و او کارگردانی است که مخاطب خودش را دارد، 
فیلم »لامینور« هم مخاطب خاص خود را می طلبد، 
مهم کیفیت است، من اعتقاد دارم که هر تعداد 

مخاطبی که وارد سینما شود از تماشای »لامینور« 
لذت خواهد برد. این بازیگر پیشکسوت سینما و تئاتر 
درباره وضعیت فعلی سینما خاطرنشان کرد: واقعیت 
امر وضعیت خوبی نیست، این را همه می دانیم، کرونا 
هم مزید بر علت شد و باعث ورشکستگی بسیاری 
از افراد در جلو و پشت صحنه شد، اما به هر جهت 
ناامیدی ممکن نیست و من هم امیدوارم با پایان 
بیماری کرونا و ادامه سالی که آغاز شده شاهد رونق 

دوباره سینماهای سراسر کشور باشیم. 

تهیه کننده فیلم سینمایی »خائن کشی« 
به کارگردانی مسعود کیمیایی می گوید 
که برای اکران عمومی این فیلم، امکان 
تغییر برخی از سکانس ها و جایگزینی آن 
با سکانس های دیگر وجود دارد. علی اوجی 
با اشاره به اینکه هنوز درباره زمان اکران 
این فیلم سینمایی تصمیم نگرفته است، 
اظهارکرد: در حال حاضر و با توجه به اینکه 
در دوران بعداز پاندمی کرونا قرار داریم، 
نمایش فیلم ها به خیلی از چیزها بستگی 
دارد. این تهیه کننده درباره نسخه ای که 
قرار است از »خائن کشی« در سینماها 
اکران شود، توضیح داد: نسخه ای که برای 
اکران عمومی آماده می شود با تغییراتی 

همراه خواهد بود. 

 اکران »خائن کشی«
 با سکانس های جدید 

رئیس سازمــــان سینمایی با انتشار 
پیامی درگذشت مرحومه شهلا ناظریان 
از پیشکسوتان عرصه دوبله را به جامعه 
سینمایی و هنری کشور تسلیت گفت. 
متن پیام تسلیت محمد خزاعی به این 
شرح است: خبر درگذشت بانوی هنرمند 
و پیشکسوت عرصه دوبلاژ سرکار خانم 
زنده یاد شهلا ناظریان موجب تاثر و اندوه 
خانواده سینما و جامعه هنری کشور شد. 
بدون شک، هنرآفرینی های این بانوی 
گرانقدر و همسر فقیدشان )مرحوم حسین 
عرفانی دیگر دوبلور ماندگار کشور( همواره، 
در خاطره ها خواهد ماند. ضمن عرض 
تسلیت به اصحاب فرهنگ و هنر، از درگاه 
خداوند منان، برای خانواده معزز این 

هنرمند، صبر و سلامتی مسالت دارم. 

پیام تسلیت »خزاعی« 
برای »ناظریان«

رهبر کره شمالی در رژه نمایش قدرت نظامی کشورش به 
غرب هشدار داد که توسعه تسلیحات اتمی پیونگ یانگ را تسریع 
می بخشد. رسانه های کره شمالی گزارش کردند که پیونگ یانگ 
برای بزرگداشت تاسیس ارتش خود، یک رژه نظامی در 
»پیونگ یانگ« برگزار کرد و »کیم جونگ اون« رهبر کره شمالی 
متعهد شد تا توسعه تسلیحات اتمی کشورش را تسریع 
بخشد. بنا بر گزارش شبکه الجزیره به نقل از رسانه های دولتی 
کره شمالی، در رژه شبانه کره شمالی، بزرگ ترین و جدیدترین 
موشک بالستیک بین قاره ای این کشور به نام »هواسانگ17-« 
به نمایش گذاشته شد. »کیم« در این مراسم تصریح کرد: »ما به 
برداشتن گام هایی برای تقویت و توسعه توانمندی های هسته ای 
کشور خود در سریع ترین سرعت ممکن ادامه می دهیم« و 
متعهد شد که »هم از نظر کیفی و هم کمی« به تقویت نیروهای 
هسته ای کره شمالی ادامه دهد. رهبر کره شمالی تاکیدکرد که 
تسلیحات اتمی کشورش »نمادی از قدرت ملی« است و باید به 
آن تنوع بخشیده شود و گفت: »ما برای آماده سازی برای اوضاع 
آشفته سیاسی و نظامی و تمامی انواع بحران های آتی و... نیروی 
هسته ای خود را با بالاترین سرعت ممکن افزایش خواهیم داد.« 

خبرگزاری یونهاپ کره جنوبی به نقل از یک منبع آگاه گزارش 
داد که این رژه شبانه آغاز شد. »ان کی .نیوز« یک رسانه مستقر 
در ایالات متحده گزارش کرد که میدان  اصلی »کیم ایل سونگ« 
در پایتخت کره شمالی شلوغ بوده و خیابان ها مسدود شده بود. 
این در حالی بود که اشیا نورانی در آسمان بالای شهر در هنگام 
شب دیده می شد. این رژه پس از حدود 90 دقیقه با نمایش 
آتش بازی به پایان رسید. طبق این گزارش، تصاویر منتشر 
شده توسط رسانه های دولتی نشان می دهد که گردان هایی 
از سربازان برخی با لباس رزم و برخی دیگر سوار بر اسب در 
حال رژه رفتن در میدان کیم ایل سونگ هستند و این در حالی 
است که کیم با کت تشریفاتی سفید با سردوش ها و دکمه های 
طلایی از بالکن رژه نظامی را تماشا می کند. کیم افزود: در حالی 
که نقش اصلی تسلیحات اتمی کره شمالی به عنوان نقشی 
بازدارنده است اما در صورت حمله به منافع اساسی کره شمالی، 
این سلاح ها قابل استقرار و استفاده خواهد بود. پیونگ یانگ از 
ابتدای سال تاکنون آزمایش های تسلیحاتی متعددی انجام داده 
است که شامل پرتاب اولین موشک بالستیک بین  قاره ای پس 
از پنج سال می شود. این کشور معمولا سالگردهای کلیدی را با 

نمایش قدرت جشن می گیرد و انتظار می رفت که رژه نظامی در 
15 آوریل )28 فروردین ماه( به مناسبت صد و دهمین سالگرد 
تولد کیم ایل سونگ، بنیانگذار کشور کره شمالی و پدربزرگ کیم 
برگزار شود. طبق این گزارش، تصاویر ماهواره ای نشان داده 
است که به نظر می رسد هزاران نظامی در یک زمین آموزشی 
در نزدیکی پایتخت کره شمالی رژه نظامی انجام می دهند. پیش 
از رژه که به مناسبت 90 سالگی ارتش کره شمالی برگزار شد، 
رسانه های دولتی از شهروندان و نیروهای مسلح این کشور 
خواستند تا »وفاداریمطلق« خود را به کیم اعلام کنند. در این 
بیانیه آمده بود: »ما باید نظم و انضباط انقلابی را عمیق تر برقرار 
کنیم که در آن حزب، ملت و مردم تحت رهبری حزب مرکزی 
یکپارچه حرکت کنند و ایدئولوژی ها و نیات دبیرکل محترم و 

عزیزمان در دل ما بجوشد.«

»کیم جونگ اون« در مراسم رژه ارتش: 

تسلیحاتاتمیراتوسعهمیدهیم

»نگارگران« افتتاح شد
امیرحسین آقامیری برگــــزاری نمایشگاه 
»نگارگران« را حرکتی با هـــدف ایجاد حس 
رقابت میان هنرمندان و هنرجویانش دانست. 
نمایشگاه گروهی »نگارگران« در گالری ابوالفضل 
عالی حوزه هنری انقلاب اسلامی افتتاح شد. 
امیرحسین آقامیری استاد نگارگری درباره این 
نمایشگاه گفت: مجموعه آثاری که ما در نمایشگاه 
نگارگران به نمایش گذاشتیم حاصل 10 تا 12 
سال آموزش من برای هنرجویانی است که از 
ابتدا کار را شروع کرده اند. وی توضیح داد: آثاری 
که در نمایشگاه مذکور در معرض دید عموم به 
نمایش گذاشته شد به دو بخش تقسیم می شوند. 
تعدادی از آنها آثار مشق از آثار قدما و اساتیدی 
چون رضا عباسی، استاد فرشچیان و محمدباقر 
آقامیری هستند و تعداد دیگر کارهایی خلاقانه 
به حساب می آیند که ذهنی ساخته شده اند. 
درواقع مشق کردن جزو واجبات آموزش است و 
نمی توان از نوآموزان نگارگری انتظار داشت که در 
ابتدای راهشان کارهای ذهنی بسازند اما افرادی 
که سال ها مشق نگارگری کرده اند توانایی خلق 
کارهای ذهنی و خلاقانه را دارند. من همیشه به 
هنرجویانم می گویم ارزش آموزشی دیدن آثار 
قدما و اساتید در موزه ها بیشتر از ارزش آموزشی 
حضور در کلاس های نگارگری است. این استاد 
نگارگری تاکیدکرد: من از همه شاگردانم خواستم 
در برگزاری نمایشگاه نگارگران مشارکت کنند تا 
برای ادامه کارشان تشویق شوند. آنها با مشارکت 
در نمایشگاه مذکور و قرارگرفتن در یک فضای 
رقابتی انگیزه بیشتری برای تداوم کار در مسیر 
نگارگری پیدا می کنند البته تا چند سال قبل 
مسابقات و میادین ارزیابی متعددی با هدایای 
ارزشمند برای آثار هنری وجود داشت تا حس 
رقابت میان هنرمندان ایجاد شود اما متاسفانه 
امروز با کاهش میادین ارزیابی رقابتی بین 
هنرمندان وجود ندارد. آقامیری بیان کرد: چند 
کار از من که بیشتر در زمینه قرآنی ساخته شده اند 
میان آثار هنرجویانم در نمایشگاه نگارگران به 
نمایش گذاشته شده است. برخی از این آثار 
پیام های سوره های عادیات، تکاثر و آیه 1۴ سوره 
نحل را به مخاطبانشان یادآور می شوند. او ادامه 
داد: هنر نگارگری ما یک هنر عرفانی و اخلاقی 
است بنابراین آثاری که در نمایشگاه نگارگران به 
نمایش گذاشته می شوند با مضامین ارزشی خلق 
شده اند. این استاد نگارگری اظهارکرد: حوزه 
هنری علاوه بر برگزاری نمایشگاه نگارگران تلاش 
می کند با تبلیغات اشخاصی از خارج از حوزه 
هنری را به خرید آثار هنرمندان ترغیب کند. 
آقامیری خاطرنشان کرد: علاقه مندان می توانند 
این نمایشگاه را به طور مجازی نیز در نمایشگاه 

مجازی »نگارگران« دنبال کنند. 

کارگاه »ناگفته نویسی« برگزار شد
امیررضا کوهستانی طراح و کارگردان تئاتر برای دانشجویان 
کارگاهی با موضوع دیالوگ برگزار کرد. امیررضا کوهستانی در 
فرهنگسرای اندیشه سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران، 
برای دانشجویان تئاتر کارگاهی با موضوع دیالوگ برگزار کرد. 
»ناگفته نویسی« عنوان کارگاهی است که امیررضا کوهستانی 
با هدف ارتقای آموزشی دانشجویان تئاتر برگزار کرد. در معرفی 
این کارگاه آمده بود »همیشه به نظر می رسد برای ارتباط میان 
دو شخصیت باید گفته ای شکل بگیرد؛ اما می شود دنیایی در نظر 
گرفت که در آن بین دو شخصیت گفت وگویی رد و بدل نمی شود؛ 
در عین حال آنچه میان دو نفر شکل می گیرد، فهمیده می شود، هم 
از سوی شخصیت ها و هم از سوی تماشاگران. در این کارگاه قرار 
است دریابیم چگونه این ناگفته ها را بنویسیم.« در این کارگاه که 
با حضور بیش از ۳00 دانشجوی تئاتر برگزار شد، »کوهستانی« 
با توصیف فرآیند دیالوگ میان شخصیت ها و آدم ها در دنیای 
دراماتیک و واقعی، گفت: دیالوگ در تئاتر یا سینما الفاظی است 
که روی صحنه بیان می شود. در زندگی واقعی دیالوگ هایی است 
که بیان نمی شود ولی درک می شود که به شرایط بستگی دارد. وی 
افزود: برای فهم این درک نیاز به ارتباط دوسویه است، گوینده کلام 
و شناخت او از مخاطب و سپس مخاطب و شناختش از شرایط. این 
وضعیت می تواند یا در بستر شخصی رخ دهد یا اجتماعی، دیالوگی 
که گفته نمی شود در بستر اجتماعی و سیاسی و متنی دریافت های 
متفاوتی دارد. باید بستر را برای این رویه در نمایشنامه فراهم 
کنید. در این کارگاه، کارگردان »ایوانف« تلاش کرد به زبانی ساده 
نشان دهد چگونه ما در زندگی واقعی با نگفتن ها به انتقال تمام 
آنچه مدنظرمان است، مبادرت می ورزیم. از همین رو کوهستانی 
با بازخوانی نمایشنامه »Far Away« کارول چرچیل نویسنده 
شاخص انگلیسی این روند را توضیح داد. وی گفت: کارول  چرچیل 
همانند جامپ کات در سینما در دیالوگ پرش ایجاد می کند. ابتدا 
دیالوگ را می نویسد و سپس پاک می کند. کوهستانی افزود: ناگفته 
آن چیزی است که در میان دیالوگ قرار می گیرد و مخاطب باید 
آن را درک کند. این دیالوگ هایی است که برای کارگردانی رها 
شده است. دیالوگ نویسی به نحوی شعر است، قصدش بیان عصاره 
کلام است و فضای خالی بین کلمات را گروه اجرایی پر می کنند. 
این کارگردان با اشاره به نمایشنامه کارول  چرچیل از سخت بودن 
انتقال اطلاعات توسط نویسنده به مخاطب گفت و اینکه چقدر در 
نمایشنامه ها از دیالوگ های به درد نخور برای انتقال داده استفاده 
می شود. کوهستانی در ادامه با بازخوانی نمایشنامه »17 دی کجا 
بودی؟« خود نشان داد چگونه ناگفته ها با گفته ها تفاوت دارند. وی 
با اشاره به متن خود از تکنیک پرسیدن های مکرر برای به حرکت 
درآوردن دیالوگ یاد کرد که در این پرسش ها همواره موضوع به 
تعویق می افتد. در ادامه کوهستانی با پخش فیلم تئاتر »بی تابستان« 
از تجربه شخصی خودش در نوشتن و کارگردانی »ناگفته ها« گفت. در 
پایان نیز جلسه پرسش و پاسخی درباره این تکنیک برگزار شد. کارگاه 
»ناگفته نویسی« امیررضا کوهستانی به همت انجمن علمی ادبیات 
نمایشی دانشگاه هنر، جشنواره دیالوگ، مدیریت هنرهای نمایشی 
سازمان فرهنگی هنری شهرداری و فرهنگسرای اندیشه برگزار شد. 

گـــزارش
روسیه ۳ دیپلمات سوئدی را اخراج می کند

سفیر سوئد در مسکو از تصمیم وزارت خارجه روسیه برای 
اخراج ۳ دیپلمات سوئدی خبر داد. به گزارش فارس، وزارت خارجه 
روسیه تصمیم به اخراج ۳ دیپلمات سوئدی از مسکو گرفت. در 
بیانیه منتشرشده توسط این وزارتخانه آمده است که مسکو در 
واکنش به اقدامات غیردوستانه مقامات سوئد، ۳ دیپلمات را از 
سفارت این کشور در مسکو، »عناصرناامطلوب« اعلام کرد. به 
نوشته وبگاه »ریانووستی« به نقل از این وزارتخانه، در تاریخ 2۶ 
آوریل »مالنامارد« سفیر سوئد در مسکو به وزارت خارجه روسیه 
احضار شد و در رابطه با اقدامات خصمانه مقامات این کشور علیه 
۳ دیپلمات سفارت مسکو در استکهلم به شدت مورد اعتراض قرار 
گرفت. وزارت خارجه روسیه تاکید کرد که دیپلمات های روسی با 

اتهامات بی اساس و غیرمنصفانه از سوئد اخراج شدند. 

اس۵۰۰ به تولید انبوه رسید
رئیس کمپانی فناوری دفاعی روسیه موسوم به آلماز–آنتی اعلام 
کرد که جدیدترین سیستم دفاع موشکی روسیه به نام اس500- 
وارد خط تولید انبوه شده است. به گزارش ایسنا، به نوشته روزنامه 
اوراسیاتایمز، یان .نوویکوف رئیس کمپانی فناوری دفاعی روسیه 
موسوم به آلماز–آنتی گفت: در حال حاضر تولید انبوه این سامانه 
دفاع موشکی جدید بر اساس جدیدترین دستاوردهای علوم و 
فناوری کشور در دست انجام است. توانایی های ضربتی این سیستم 
به طور قابل توجهی از قابلیت های سیستم ها و سازه های موشکی 
ضدهوایی که قبلا ایجاد شده بود، پیشی می گیرد. این سامانه 
جدید دفاع موشکی قابلیت این را دارد که مبنای سیستم دفاع 
هوا- فضای روسیه قرار گیرد. سربازان روس قرار است در چارچوب 
زمانی مشخص این سامانه را دریافت کنند. اس- 500 یک سامانه 
موشکی سطح به هوای نسل بعدی با برد ۶00 کیلومتر است که 
برای رهگیری و انهدام موشک های بالستیک قاره پیما، موشک های 

کروز فراصوت و هواپیماهای رادارگریز طراحی شده است. 

رایزنی اردوغان و پوتین در باره اوکراین
رئیس جمهور ترکیه در گفت وگوی تلفنی با همتای روس 
خود بر اهمیت مذاکرات استانبول در برقراری صلح میان مسکو 
و کی یف تاکید کرد. به گزارش مهر به نقل از خبرگزاری آناتولی، 
نهاد مطبوعاتی ریاست جمهوری ترکیه اعلام کرد که رجب طیب 
اردوغان رئیس جمهور این کشور با ولادیمیر پوتین همتای روس 
خود به صورت تلفنی گفت وگو کرده است. رئیس جمهور ترکیه در 
گفت وگوی تلفنی با پوتین اعلام کرد که تداوم حرکت مثبتی که 
در مذاکرات استانبول برای صلح روسیه و اوکراین به دست آمده، 
به نفع همه طرف هاست. رجب طیب اردوغان با اشاره به اهمیت 
برقراری آتش  بس و اقدامات موثر برای بازکردن کریدورهای 
بشردوستانه و تخلیه امن غیرنظامیان، اضافه کرد: آنکارا تمام 
تلاش خود را برای برقراری صلح پایدار میان روسیه و اوکراین انجام 
می دهد. اردوغان پیشنهاد خود درباره برگزاری مذاکرات استانبول 
در سطح سران که بستر بسیار مهمی در مذاکرات روسیه و اوکراین 

است را نیز در این رایزنی تلفنی با پوتین مجددا مطرح کرد. 

سرگئی لاوروف: 
  وضعیت »اوکراین« 

نتیجه توسعه طلبی ناتو است
وزیر امورخارجه روسیه در گفت وگو با دبیرکل سازمان 
ملل، وضعیت فعلی اوکراین را نتیجه توسعه طلبی نامحدود 
ناتو توصیف کرد. به گزارش فارس، »سرگئی لاوروف« 
وضعیت فعلی اوکراین را نتیجه توسعه طلبی نامحدود ناتو 
توصیف کرد. خبرگزاری روسی »تاس« در این خصوص 
گزارش کرد، لاوروف در گفت وگو با »آنتونیوگوترش« 
دبیرکل ناتو در خصوص وضعیت اروپا و اوکراین و 
جمهوری های لوهانسک و دونتسک تصریح کرد که 
وضعیت فعلی اوکراین، نتیجه سیاست های توسعه طلبانه 
نامحدود ناتو است. وزیر امورخارجه روسیه سپس در 
ادامه با تاکید بر لزوم حمایت از غیرنظامیان اوکراین گفت 
که روسیه به همکاری با سازمان ملل در ارائه کمک به 
جمعیت غیرنظامی اوکراین علاقه مند است. لاوروف پس 
از گفت وگو با گوترش تاکیدکرد که با دبیرکل سازمان 
ملل در خصوص احتمال تقویت همکاری در زمینه ارائه 
کمک های انسان دوستانه به غیرنظامیان اوکراینی بحث 
و گفت وگو کرده است. وی ادامه داد: »ما روزانه از طریق 
وزارت دفاع روسیه، کمک های بشردوستانه را در اختیار 
مردم اوکراین قرار می دهیم و ما در هماهنگی با نهادهای 
سازمان ملل کمک های بشردوستانه را به مردم اوکراین 
ارائه می کنیم.« وزیر امورخارجه روسیه همچنین در 
خصوص ابتکار عمل گفت وگوی کشورهای جهان با روسیه 
گفت: »امیدوارم که سازمان ملل در توسعه گفت وگو بین  
کشورها بدون پیش شرط یا فشار سهم ویژه ای را ایفا کند.« 
لاوروف در خصوص ادامه مذاکرات بین هیات های روس و 
اوکراینی اظهارکرد: »هیچ نیازی به میانجیگری با اوکراین 
نیست زیرا ما از قبل نشست هایی را برگزار کرده ایم و 
آمادگی داریم تا ایده ها و پیشنهادات سازنده را بشنویم.« 
وزیر امورخارجه روسیه با این حال با ابراز تاسف از رفتار 
طرف اوکراینی در مذاکرات با روسیه بیان کرد: »رفتار 
طرف اوکراینی در مذاکرات با روسیه ناامیدکننده است و 
ظاهرا آنها علاقه ای به مذاکرات با روسیه ندارند. روسیه از 
مذاکرات برای یافتن راه حل برای وضعیت اوکراین حمایت 
می کند. در صورتیکه طرف اوکراینی به مواضع خود ادامه 
دهد، بعید است که مذاکرات با اوکراین به نتیجه برسد.« 
ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه در تاریخ 2۴ فوریه 
)پنجم اسفندماه( به درخواست کمک جمهوری های 
دونباس لوهانسک و دونتسک برای دفاع در مقابل حملات 
اوکراین، دستور آغاز عملیات نظامی ویژه در اوکراین را 
صادر کرد و هدف این عملیات را نازی زدایی و خلع سلاح 
اوکراین توصیف کرد و تاکید کرد که کی یف از درخواست 
خود برای پیوستن به ائتلاف ناتو کناره گیری کند. روسیه 
از آن زمان تاکیدکرد که تنها زیرساخت های نظامی 
اوکراین را هدف قرار می دهد و به هیچ عنوان به دنبال 

اشغالگری وحمله به غیرنظامیان نیست. 

سخنگوی وزارت خارجه چین: 

هیچ کس خواهان جنگ جهانی سوم نیست

جهــــان 
کوتــــاه

ضمن  چین  وزارت خارجه  سخنگوی 
شاهد  نمی خواهد  هیچ کس  اینکه  بیان 
آغاز جنگ سوم جهانی باشد، تاکیدکرد 
که پکن از حل وفصل مناقشه اوکراین از 
طریق دیپلماسی حمایت می کند. به گزارش 
فارس، »وانگ .ونبین« گفت که مقامات 
چینی علاقه ای به جنگ جهانی سوم ندارند 
و از راه حلی مبتنی بر دیپلماسی برای بحران 
اوکراین حمایت می کنند. به گزارش شبکه 
»سی جی تی ان«، این دیپلمات چینی در 
نشست خبری در پاسخ به سوال روزنامه  نگار 
غربی در مورد اینکه وزارت خارجه چین 
چگونه نظرات اخیر »سرگئی لاوروف« 
وزیرخارجه روسیه درباره تهدید آغاز جنگ 
جهانی سوم را ارزیابی می کند، بیان کرد: 
هیچ کس نمی خواهد شاهد جنگ جهانی 
سوم باشد، باید از روند پیشبرد مذاکرات 
صلح ]بین روسیه و اوکراین[ حمایت کرد. 
وانگ تاکیدکرد: »همه طرف ها ابتدا باید از 
گفت وگو و مذاکره برای جلوگیری از تشدید 
درگیری ها حمایت کنند تا از پرداخت هزینه 
بیشتر اروپا و جهان جلوگیری شود«. وی 
همچنین گفت: امیدواریم که همه طرف های 
ذینفع خونسردی نشان دهند و اجازه تشدید 

تنش را ندهند.« سرگئی لاوروف، وزیر 
امور خارجه روسیه ضمن تاکید بر اینکه 
مذاکرات صلح با اوکراین ادامه خواهد یافت، 
درباره احتمال »واقعی« وقوع جنگ جهانی 
سوم هشدار داد. لاوروف در گفت وگویی 
با رسانه های روسیه از رویکرد کی یف در 
مذاکرات صلح انتقاد کرد و گفت: حسن نیت، 
محدودیت های خاص خودش را دارد. اما 
اگر دوجانبه نباشد، کمکی به روند مذاکرات 
نخواهد کرد. اما ما داریم با هیات تعیین شده 
از سوی زلنسکی )رئیس جمهور اوکراین( 
گفت وگو می کنیم و این تماس ها ادامه 
خواهند داشت. وزیرخارجه روسیه سپس 
در پاسخ به سوال خبرگزاری »اینترفاکس« 

درباره خطر وقوع جنگ جهانی سوم گفت: 
چنین خطری جدی و واقعی است و نمی توان 
آن را دست کم گرفت. این اظهارات واکنش 
»دیمیتری.کولبا« همتای اوکراینی لاوروف 
را در پی داشت و وی در توئیتی نوشت: 
روسیه آخرین فرصت برای هراساندن دنیا 
از کمک به اوکراین را از دست داد. بنابراین 
از خطر واقعی جنگ جهانی سوم  الان 
صحبت می کنیم. این فقط به معنای این 
است که روسیه شکست در اوکراین را حس 
کرده است. بنابراین، دنیا باید حمایت از 
اوکراین را مضاعف کند تا ما چیره شویم و از 
امنیت اروپا و جهان حراست کنیم. به تحلیل 
»راشاتودی«، ترس از جنگ اتمی احتمالا بر 

واکنش غرب به درگیری ها رد اوکراین تاثیر 
گذاشته است. در حالی که کشورهای ناتو و 
اتحادیه اروپا روسیه را با تحریم های اقتصادی 
بی سابقه ای هدف قرار داده اند و میلیاردها دلار 
تسلیحات برای رژیم زلنسکی در کی یف ارسال 
کرده اند، غرب مستقیما نیرویی را وارد درگیری 
نکرده و همچنین قدرت های غربی »منطقه 
پرواز ممنوع« را که بارها زلنسکی خواستار آن 
شد، اعمال نکرده اند. جوبایدن رئیس جمهور 
آمریکا گفته که چنین وضعیتی می تواند به 
»جنگ جهانی سوم« تبدیل شود. طبق این 
گزارش، براساس جدیدترین بررسی وضعیت 
هسته ای پنتاگون، »هدف از تسلیحات اتمی 
آمریکا به عنوان بازدارنده در برابر حمله اتمی 
به ایالات متحده و متحدانش است، اما استفاده 
از آنها ممکن است در شرایط شدید برای دفاع 
از منافع حیاتی ایالات متحده یا متحدانش 
در نظر گرفته شود«. روسیه هم که بنا به 
گزارش ها حدود 700 کلاهک هسته ای بیشتر 
از آمریکا دارد، گفته که در صورت اولین حمله 
اتمی به خاک یا زیرساخت های خود یا اگر 
موجودیت کشور روسیه توسط سلاح های اتمی 
یا متعارف تهدید شود، می تواند از سلاح های 

اتمی استفاده کند. 

علی نصیریان: 

برای من نقش مهم است، نه گیشه یک فیلم
  حضور در »لامینور« اتفاقی جذاب برایم بود

سخنگوی شورای راهبردی اکران 
گفت که پیش نویس آیین نامه، تدوین 
و در شورا به بحث گذاشته شد که 
تقریبا به اتمام رسید. علی سرتیپی 
درباره مصوبات ششمین جلسه شورای 
جلسه  اظهارکرد:  اکران  راهبردی 
شورا روز دوشنبه 5 اردیبهشت ماه با 
حضور محمد خزاعی رئیس سازمان 
سینمایی برگزار شد. در این جلسه 
اطلاعات تفکیکی و مقیاس های اکران، 
ضریب اشغال سالن ها و رده بندی 
با  کشور  سینمای  برتر  سالن   ۴0
جزئیات و منحنی های آماری مربوطه 
توسط رئیس موسسه سینما شهر در 
اختیار اعضا قرار گرفت که اطلاعات 
کارشناسی بسیار سودمندی بود؛ قطعا 
داشتن اطلاعات مهم ترین رکن برای 
سیاستگذاری و مدیریت و راهبری 
پدیده پرمناقشه ای همچون اکران 

سینمای ایران است. وی ادامه داد: 
همچنین آخرین تغییرات و اصلاحات 
قرارداد یکسان که ملاک اصلی کار 
میان پخش کنندگان و سینماداران 
است به تصویب رسید و مقرر شد این 
قرارداد پس از ابلاغ رئیس سازمان 

سینمایی در سمفا بارگذاری شود. 
از  استفاده  با  آتی  فیلم های  طبعا 
این قراردادها روانه اکران می شوند. 
سخنگوی شورای راهبردی اکران با 
اشاره به دستور بعدی شورا با محوریت 
تدوین آیین نامه )نظام نامه( اکران بیان 

کرد: پیش نویس آیین نامه )نظام نامه( 
تدوین شده با وسواس و به صورت بند به 
بند آماده و در شورا به بحث گذاشته شد 
که تقریبا به اتمام رسید، پس از ویرایش 
نهایی در اختیار صنوف قرار می گیرد، 
با جمع بندی نظرات احتمالی صنوف 
ظرف یک هفته به تایید نهایی در شورای 
راهبردی اکران خواهد رسید و سپس، 
بعداز ابلاغ رئیس سازمان سینمایی 
مبنای عملکرد اکران امسال و سال های 
آتی سینمای کشور خواهد بود. سرتیپی 
در پایان اظهارکرد: ان شاءا... با کارهای 
زیرساختی و وسواســـی که توسط 
اعضای شورای راهبردی و صرف وقت 
در جلسات طولانی، شاهد جوی آرام، 
قانونمند، پرطراوت و پررونق همراه با 
رعایت انصاف و حرکت در مدار عدالت 
برای اکران سینماها در دوران پرترافیک 

فیلم ها پس از کرونا باشیم. 

پیشنویسآییننامهاکرانتدوینشد


